



Protokoll styrelsemöte Nora IBK

Plats: Föreningarnas hus, Nora

Datum: 2024-03-11

Tid: Klockan 18.00

Närvarande: Linda Bergmark, Martin Nordh, Pernilla Spännar, Florian Siedenthal, Per Andreasson, Sandra Åsling, Sophie Pettersson

Sekreterare:

1. Mötets öppnande

Ordförande Per Andreasson öppnar mötet.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns och läggs till handlingarna.

3. Val av justerare

Justeras av ordförande Pernilla och sekreterare vid nästa möte.

4. Valberedningen

Helena och Anna besökte oss

Sandra hoppar gärna av kassörsuppdraget

Florian och Linda lämnar

Martin får frågan om ordförandeskap, tänker 2 veckor

Pernilla stannar

Frida och Sophie sitter på ett år till

Klart innan midsommar är visionen, vi bjuder in valberedningen till varje möte för att stämma av. Mailadresser ska vara med på utskick på sociala medier som Sophie lägger ut

ancasw@gmail.com

helenanylund@hotmail.com

5. Föregående protokoll

Per kontaktar Rikard, Pernilla ringer kommunen, Per och Pernilla går vidare när det gäller sponsring

6. Ekonomi



Vi behöver få in medlemsskap från flera personer som saknas.
Sophie lägger ut påminnelse om betalning på laget.se Per pratar med Ingela samt Rickard

7. Ansvarsområden

- Ekonomi / Medlemsavgifter
Cup, Betalning ledare? Föreningen står för ledarnas kostnad om 900 kr per person.
- Kiosk
Anna och Niklas har haft kiosken tidigare så vi behöver någon som tar över det ansvaret. Sandra ber Anna skriva en 2do list
- Sponsring
Listan finns nu och Per skickar en lista till Sandra
- Domare / träningsmatcher?
Bekymmer att få ihop domare så Per har ställt upp en hel del. Fixa domarkurs Pernilla fixar det.
- Registerutdrag
Skriver en påminnelse i laget på facebook, Johan Lennartsson har lämnat in.
- Licenser / övergångar
Inget just nu

8. Årshjulet

Februari

Planera förenings- samt ledaravslutning

Lämna aktivitetsstöd för hösten till laget.se och kommunen och det är gjort

- Mars
- Kontrollera ledar status för kommande säsong
Peter och Andreas lämnar och vi kallar till föräldramöte till tisdag den 19onde när dom börjar 17.30
Damlaget ser tomt ut, en tanke kan vara att sätta ihop ksga, linde och Nora som ett lag.
Lyssna lite på Ingela och se vad hon säger.
- Samtal med valberedningen, gjort
- April Bordlägges till nästa möte
- Inventera material
- Nycklar/tagg, avstämning
- Gör klart för serieanmälan
- Ta in matchställ och checka av vad som behöver köpas in
- Planera och boka materialdag



- Checka vilka utbildningar som alla behöver gå kommande säsong
- Utbetalning av reseersättning och tränarersättning
- Avstämning av rapportering till Idrottonline SISU (styrelsemöten, ledarmöten mm)
- Genomföra föreningsavslutning
- Genomföra ledaravslutning (diskutera träningstider, lämna in lagberättelse)
Planera sommarinnebandy

9. Övriga frågor

Lite kring stöd från RF gällande gåbandy tex.

Utesarg ?

10. Nästa möte 8 april 18.00

.....

Ordförande

.....

Sekreterare

.....

Justerare